

山东大成农药股份有限公司 2007 年半年度报告摘要

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Summary of financial data for Shandong Dachen Pesticide Co., Ltd. for the first half of 2007.

公司法定代表人: 耿佃杰 主管会计工作负责人: 李波 会计机构负责人: 李波

Table with 4 columns: Item, Note, Amount, Amount. Cash flow statement for Shandong Dachen Pesticide Co., Ltd. for the first half of 2007.

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Cash flow statement for Shandong Dachen Pesticide Co., Ltd. for the first half of 2007.

公司法定代表人: 耿佃杰 主管会计工作负责人: 李波 会计机构负责人: 李波

Table with 4 columns: Item, Note, Amount, Amount. Cash flow statement for Shandong Dachen Pesticide Co., Ltd. for the first half of 2007.

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Cash flow statement for Shandong Dachen Pesticide Co., Ltd. for the first half of 2007.

单位: 元 币种: 人民币

Table with 4 columns: Item, Note, Amount, Amount. Cash flow statement for Shandong Dachen Pesticide Co., Ltd. for the first half of 2007.

公司法定代表人: 耿佃杰 主管会计工作负责人: 李波 会计机构负责人: 李波

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Cash flow statement for Shandong Dachen Pesticide Co., Ltd. for the first half of 2007.

单位: 元 币种: 人民币

Table with 4 columns: Item, Note, Amount, Amount. Cash flow statement for Shandong Dachen Pesticide Co., Ltd. for the first half of 2007.

公司法定代表人: 耿佃杰 主管会计工作负责人: 李波 会计机构负责人: 李波

江苏新城房产股份有限公司 2007 年半年度报告摘要

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Summary of financial data for Jiangsu Xincheng Real Estate Co., Ltd. for the first half of 2007.

公司法定代表人: 王振华 主管会计工作负责人: 王振华 会计机构负责人: 陆忠明

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Cash flow statement for Jiangsu Xincheng Real Estate Co., Ltd. for the first half of 2007.

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Cash flow statement for Jiangsu Xincheng Real Estate Co., Ltd. for the first half of 2007.

公司法定代表人: 王振华 主管会计工作负责人: 王振华 会计机构负责人: 陆忠明

Table with 4 columns: Item, Note, Amount, Amount. Cash flow statement for Jiangsu Xincheng Real Estate Co., Ltd. for the first half of 2007.

公司法定代表人: 王振华 主管会计工作负责人: 王振华 会计机构负责人: 陆忠明

Table with 4 columns: Item, Note, Amount, Amount. Cash flow statement for Jiangsu Xincheng Real Estate Co., Ltd. for the first half of 2007.

公司法定代表人: 王振华 主管会计工作负责人: 王振华 会计机构负责人: 陆忠明

Table with 4 columns: Item, Note, Amount, Amount. Cash flow statement for Jiangsu Xincheng Real Estate Co., Ltd. for the first half of 2007.

公司法定代表人: 王振华 主管会计工作负责人: 王振华 会计机构负责人: 陆忠明

Table with 4 columns: Item, Note, Amount, Amount. Cash flow statement for Jiangsu Xincheng Real Estate Co., Ltd. for the first half of 2007.

公司法定代表人: 王振华 主管会计工作负责人: 王振华 会计机构负责人: 陆忠明

Table with 4 columns: Item, Note, Amount, Amount. Cash flow statement for Jiangsu Xincheng Real Estate Co., Ltd. for the first half of 2007.

公司法定代表人: 王振华 主管会计工作负责人: 王振华 会计机构负责人: 陆忠明